
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 27/11/2023 
 
Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 
  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Ζητείται δικαστική και διοικητική διερεύνηση για την υπόθεση της 

καταβολής της μεγαλυτέρας αποζημιώσεως, την οποία απέδωσε το 
Δημόσιο σε κατασκευαστική εταιρεία για έργο το οποίο δεν 
υλοποιήθηκε ποτέ» 

 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Τον Οκτώβριο το Δημόσιο, μετά από πολύχρονη δικαστική διαμάχη, κατέβαλε 
αποζημίωση ύψους 85 εκ. € σε κοινοπραξία τεχνικών εταιρειών για ένα έργο το οποίο 
δεν υλοποιήθηκε ποτέ και συγκεκριμένα της τότε κατασκευής της υποθαλάσσιας αρτηρίας 
προγραμματισμένου μήκους 6,2 χλμ. επιγείως και πλέον του ενός χλμ. υποθαλασσίως. 
Τον Ιούνιο του 2005, η κοινοπραξία «Θερμαϊκή Οδός Α. Ε.» με τη συμμετοχή της «Άκτωρ 
Παραχωρήσεις», η οποία ήτο θυγατρική της «Ελλάκτωρ» με ποσοστό 50%, της 
“Boskalis”, καθώς και της “Archirodon”, είχε ανακηρυχθεί ως προσωρινός ανάδοχος του 
συγκεκριμένου έργου, το οποίο θα συνέδεε την ανατολική πλευρά με τη δυτική είσοδο της 
πόλεως με μέρος υποθαλάσσιας σήραγγας. Αν και η σύμβαση υπεγράφη το 2006, το 
έργο ούτε καν ξεκίνησε, λόγω ισχυρών αντιδράσεων τοπικών φορέων και κακού 
σχεδιασμού. Ακολούθησε πολυετής δικαστική διαμάχη μεταξύ του Δημοσίου και της 
κοινοπραξίας, η οποία είχε ως αποτέλεσμα την καταβολή αποζημιώσεως 85 εκ. €, εκ των 
οποίων τα 17 εκ. αφορούσαν τόκους υπερημερίας, διότι οι διατελέσαντες υπουργοί δεν 
υπέγραψαν για την εκταμίευση του τεραστίου ποσού, για ένα έργο το οποίο δεν ξεκίνησε 
ποτέ να κατασκευάζεται. Γίνεται αντιληπτό ότι για την καταβολή ενός τέτοιου τεραστίου 
ποσού για ένα έργο το οποίο δεν κατασκευάσθηκε ποτέ είναι φανερό ότι υπήρξε κακός 
σχεδιασμός από πλευράς δημοσίων φορέων είτε κρατικών είτε αυτοδιοικητικών 
λειτουργών. Ως αποτέλεσμα δε αυτού του κακού σχεδιασμού, κλήθηκαν οι 
φορολογούμενοι να καταβάλουν 85 εκ., χωρίς να έχουν αναζητηθεί ποτέ ευθύνες ή να 
τιμωρηθεί κάποιος από τους εμπλεκόμενους προς επίρρωση του κράτους δικαίου με 
πιθανή απόρροια παραγραφής ενδεχόμενων αδικημάτων. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1967

Ημερομ. Κατάθεσης:

27/11/2023



1. Προτίθεται ο κ. Υπουργός Δικαιοσύνης να ζητήσει δια της Δικαιοσύνης την έρευνα δια 
την απόδοση πιθανών ποινικών ευθυνών, αν δεν έχουν εισέτι παραγραφεί; 
 
2. Προτίθεται ο κ. Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών να μας πληροφορήσει για τον 
κακό σχεδιασμό του έργου και γιατί δεν παρενέβη εν τη γενέσει του τότε το Υπουργείο 
για τον επανασχεδιασμό του ή την με νομικό τρόπο ακύρωσή του για τη μη καταβολή 
αυτού του τεράστιου ποσού ή έστω καταβολής πολύ μικρότερου από αυτό; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




